

Operating Specifications:

Maximum operating temperature 38°C/100°F

Minimum operating temperature 0.6°C/33°F

Max. working pressure 689 kPa/100 psi

Min. working pressure 140 kPa/20 psi

Rated capacity* 1,137 litres/300 gallons

Flow rate* 1.9 lpm/0.5 gpm

Replace every 6-8 months

*Tested by an independent laboratory.

Estimated % reduction

Lead Reduction*	95%	Alachlor Reduction*	95%
Cysts Reduction*	99%	Lindane Reduction*	95%
Chlorine		2,4-D Reduction*	95%
Taste & Odor Reduction*	95%	Mercury Reduction*	95%
Turbidity Reduction*	95%	Toxaphene Reduction*	95%
Asbestos Reduction*	95%	P-Dichlorobenzene	95%
Atrazine Reduction*	95%	Reduction*	
		Benzene Reduction*	95%

NSF/ANSI 42 by



COMPONENT



This model is tested and Certified by WQA according to NSF/ANSI Standard 42 for material requirements only.

- This filter keeps a healthy level of fluoride, a water additive that promotes strong teeth. Applies to fluoridated municipal tap water.
- This filter is not intended to purify water. Do not use with water that is microbiologically unsafe or of unknown quality without adequate disinfection before or after the system.
- The substances removed or reduced by this water treatment device are not necessarily in all users' water.
- Reminder: Flush filter for 3 minutes (approx. 10 glasses) for optimal performance.
- It is normal to see sputtering, intermittent or slow flow during the first 3 minutes.

- Ce filtre maintient à un niveau sain le taux de fluor, produit ajouté à l'eau pour renforcer les dents.
- Ce filtre n'est pas conçu pour purifier l'eau. Ne pas utiliser avec de l'eau microbiologiquement non salubre ou dont la qualité n'est pas reconnue sans désinfection adéquate en aval ou en amont des filtres.
- Les substances éliminées ou réduites par ce dispositif de traitement de l'eau ne se trouvent pas nécessairement dans l'eau de tous les utilisateurs.
- Rappel : Pour un rendement optimal, rincer le filtre pendant 3 minutes (environ 10 verres).
- Il est normal de constater un débit saccadé, intermittent ou lent pendant les 3 premières minutes.